
mandag den 23. november 2020

BM Friluftsrådet 

Emne

- Til stede: Holger, Leif, Nils og Keld (ref.). Afbud: Brian.


- Referat fra 2-9-2020 godkendt. Holger skal huske at sende dem til hovedkontoret, 
der lægger det på hjemmesiden.


- Holger bad om respons på sine mails til bestyrelsen.


- Møde om Tempelkrogen på Vipperød sognegård:


• Holger var til stede sammen med DN, DOF m.fl.


• Arbejdsgruppe nedsat, hvor Holger er med. 


• DN ønsker en fredning og jagtforbud. Sagen behandles videre.


- Roskilde Fjord med Naturstyrelsen. “Brugerråd Roskilde Fjord” inviteret, alle 
interessegrupper repræsenteret. Møde om de generelle forhold omkring og 
brugen af fjorden. Herunder beskyttelse af havørnerede og svaner m.m.m. Holger 
deltog på vegne af Friluftsrådet i Roskilde.


- Virtuelt møde afholdes den 25-11-2020 om FR’s politiske dagsorden, herunder de 
lokalpolitiske forhold.


- Nordvestsjællands bestyrelse efter GF er ikke opdateret på FR’s hjemmeside.


- Januarmøde med temagrupperne:


• Knud Nielsen med vandplaner


• Eva Nielsen med Skellingsted


• Brian Nielsen med stisystemer


• Keld Harbo med Holbæk Dyrehave


- Januarmødet bliver en diskussion om indholdet af årsmødet såvel som en status 
på temagrupperne.


- Holger henviste til FR’s hjemmeside under: https://friluftsraadet.dk/find-dit-
friluftsliv. Der kan man se, hvilke projekter, der får støtte fra FR i de respektive 
kommuner.


- Keld rejste spørgsmålet om eksistensberettigelsen af det lokale Friluftsråd. Vi er 
ikke orienteret om hverken støtteansøgninger eller bevillinger. Vi må - pga GDPR - 
ikke få navne og numre på de lokale interesseorganisationer, så vi kan kontakte 
dem og markedsføre FR’s støtteprogrammer. Diskussionen fortsættes.
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- Bordet rundt:


• Nils har været til landsmøde i Dansk Landrover Klub. Deres repræsentant i FR 
anede ikke en pind om, hvordan man kunne have fornøjelse af FR og mente, at 
det var spild af tid! En lidt uheldig tilgang til FR.


• Leif: Kommunalbest. har bevilget 5-10 mio. kr. til en cykelsti mellem Kr. 
Helsinge og Mullerup.


- Møde onsdag 27. januar


• kl. 18.00 for bestyrelsen (årsmøde i marts planlægges. Nils undersøger, om det 
kan holdes på Urhøj camping).


• kl. 19.00 for temagrupperne (Holger sender invitation).


- Mødet hævet kl. 21.00
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